
Møteprotokoll

Utvalg: Barnas kommunestyre
Møtested: Senter for Nordlige Folk
Dato: 03.03.2021
Tid: Kl. 09:00 - 12:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Bernt Eirik Isaksen Lyngstad AP

Andre som møtte:
Kristin Vatnelid Johansen kommunalsjef oppvekst

Underskrifter:

Vi bekrefter med underskriftene våre at de som er ført på de sidene vi har signert i møteprotokollen,
er i samsvar med det som ble vedtatt på møte
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
01/21 Samlesak for referatsaker  

01/21 Saker fremmet til avlyst møte  mars 2020  

02/21 IT - utstyr til skolene  

03/21 Manndalen skole: oppussing av rom og skolegård  

 
 
Merknader: 
Møtet startet kl.9.30. 
 
Tilstede: 
Roy-Erik Soleng   Medlem   Olderdalen skole 
Olaf Rønsen   Medlem   Olderdalen skole 
Karstein Marthinsen  Medlem   Olderdalen skole 
Kristian Myrseth  Medlem   Olderdalen skole 
Elida Mo   Medlem   Manndalen skole 
Aila Gamst   Medlem   Manndalen skole 
Bella Steinlien   Medlem   Manndalen skole 
Mattis Larsen - møtte for: Peder Hovdenak    Manndalen skole 
Forfall: 
4 elever fra Indre Kåfjord barne- og ungdomsskole 
Peder Hovdenak      Manndalen skole 
 
Det er tolv stemmeberettigede i Barnas Kommunestyre, fire fra hver skole 
Før møtet gjennomførte ordfører opplæring. 
 
Spørsmål vedrørende svømmeundervisning: 

1. Når får vi svømming igjen?  
2. Hvorfor får vi ikke svømming i Manndalen? 
3. Kan man leie basseng i nabokommuner? 
4. Kan elevene ha svømming i f.eks Vatnet i stedet? 

 
Svar:  

1. Røde Kors behandlingsbasseng i Birtavarre er for tiden ute av drift. Dette på grunn av 
omfattende skade på flisene i bassenget. Birtavarre Røde Kors har meld inn skaden 
som en forsikringssak. Takst er under utarbeiding.  Røde Kors melder at det er stor 
sannsynlighet for at bassenget ikke kan tas i bruk før til høsten.  

Ved bassenget i Olderdalen pågår rehabilitering Nytt ventilasjonsanlegg er montert. 
Det som gjenstår er installering av nytt vannbehandlingssystem, samt oppussing av 
selve bassengrommet. Test av installert vannbehandlingsutstyr er berammet til slutten 
av april. Etter testkjøring vil bassengrommet pusses opp, derfor forventes ikke ordinær 
drift før til høsten. 

1. Bassenget i Manndalen er Senteret sitt. De må bestemme om de ønsker/ har mulighet 
til å åpne bassenget.  

2. Pga faren for smittespredning under Corona pandemien tilrådes ikke leie av basseng i 
andre kommuner.  

3. Svømmeundervisning i ferskvann før/etter sommerferien er et godt forslag, men det 
må sjekkes om det er mulig blant annet i forhold til sikkerhet.  

 
Innspill til Kåfjord kommune: 
Barnas kommunestyre ønsker at det settes av midler til en aktivitetsdag for barn og unge i Kåfjord. 
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Det er lange avstander, man har ikke så mange muligheter til å treffes, men ønsker å bli kjent med 
hverandre.  
 
Sak 4/21 Søknad om dekning av utgifter i forbindelse med ryddeaksjon på skolen. 
Saksprotokoll i Barnas kommunestyre – 03.03.2021 
Søknaden ble tatt opp av Olderdalen skole direkte i møtet: 
 
«I forbindelse med at vi har Veilederkorpset som skal veilede oss i å få får bedre karakterer i 
forbindelse med nasjonale prøver, og også få økt trivsel på skolen har Olderdalen startet med ulike 
«aksjoner». 
Høsten 2020 gjennomførte skolen en aksjon som gikk på at lærerne skulle oppmuntre og gi elevene  
Positive kommentarer både faglig og sosialt. 
Nå på vårhalvåret skal skolen jobbe med en aksjon som handler om ordensregelen: «hold orden». 
Elever og elevrådsmedlemmer skal sammen bli enige om hvordan vi skal gjennomføre dette i uke 10 i 
år. 
Et av tiltakene som vi skal jobbe med er å få fjernet en del gammelt/ødelagt utstyr som ligger på flere 
fellesrom på skolen. Utstyr som er i veien for oss. Til dette trenger vi penger for å få bestilt container. 
 
Olderdalen skole søker herved Formannskapet v/ordfører om å få dekt kostnad på kr 15.000,- til å få 
dekt utgifter i forbindelse med leie av container.» 
 
 
Følgende forslag ble enstemmig vedtatt: 
Søknaden tas til formannskapet. I forbindelse med saken tas dette med ved begge skolene. 
 
Møtet ble hevet kl.11.00. 
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01/21 Samlesak for referatsaker 
 
Tatt til orientering. 
 

03.03.2021 Barnas kommunestyre 
 
Behandling 
Ordfører orienterte om saker meldt inn til avlyst møte i mars 2020. 
 
Tatt til orientering. 
 
 
baks - 01/21 Vedtak: 
Tatt til orientering. 
 
 
 

01/21 Saker fremmet til avlyst møte  mars 2020 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Sakene tas til orientering 
 
 

03.03.2021 Barnas kommunestyre 
 
Behandling 
 
 
baks - 01/21 Vedtak: 
 
 
 
 

02/21 IT - utstyr til skolene 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Saken fremmes uten innstilling. 
 
 

03.03.2021 Barnas kommunestyre 
 
Behandling 
Olderdalen skole påpekte hvor tydelig det ble da Corona inntraff og mange fikk hjemmeskole, hvor 
viktig det er med PC-er som fungerer.  
Flere elever måtte låne kamera fordi deres eldre PC-er manglet dette.  
Det er viktig at skolene kan følge utviklinga – da trengs utstyr som fungerer godt og er oppdatert. 
Elevene blir frustrert når utstyr ikke virker.  
Skolen har kun 4 nettbrett som virker. Disse brukes mye i prosjektarbeid.  
I tillegg til nye PC-er ønskes det klassesett på 8 nettbrett. 
  
Olderdalen skole la fram følgende forslag til vedtak: 
Det blir gjort en gjennomgang av alle PC-er, og der PC-er er eldre enn 5 år, blir det kjøpt inn nye 
oppdaterte PC-er. 
Vi ønsker også innkjøp av klassesett Ipad eller nettbrett. 
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Manndalen skole støtter forslag til vedtak, og foreslår at det gjelder begge skolene. 
 
Olderdalen skoles forslag til vedtak med Manndalen skoles tillegg ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
baks - 02/21 Vedtak: 
Det blir gjort en gjennomgang av alle PC-er og der PC-er er eldre enn 5 år blir det kjøpt inn nye 
oppdaterte PC-er. 
Vi ønsker også innkjøp av klassesett Ipad eller nettbrett. 
 
 
 
 
 
 

03/21 Manndalen skole: oppussing av rom og skolegård 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
 
1.Oppussing av toalettene på mellomtrinnet og småtrinnet på Manndalen skole. 
Teknisk drift utfører oppussing av toalettene innen høst 2021. Tiltaket finansieres over driftsbudsjettet. 
2. Flere lekeapparater og oppgradering av skolegården. 
Da det ikke er avsatt midler til innkjøp av nye lekeapparat i budsjett for 2021, må tiltaket legges til 
2022. Vedlikehold av monterte lekeapparat samt utbedring av feil og mangler ved ballbingen 
gjennomføres sommeren 2020.  
 
 
 

03.03.2021 Barnas kommunestyre 
 
Behandling 
Manndalen skole la fram tilstand for toalettene ved Manndalen skole. Bilder fra toalettene og gangen 
til toalettene ble vist på storskjerm i møtet. Bildene taler for seg selv. 
Forfallet er stort, lukter gammelt, rør som har isolasjon som holder på å faller ned, det er hull i 
veggene osv. Elevene foreslår at de kan være med på arbeidet, f.eks male. 
 
Manndalen skole har tatt opp sak om skolegården flere ganger. Bedre skolegård med flere 
lekeapparater vil gi elevene bedre aktivitetstilbud i friminuttene og motvirke mobbing.  
Elevene tilbyr seg å være med på dugnad. Det mangler også mindre leker og utbedring av sandkasse. 
Nett bak mål i ballbingen mangler, baller ruller på veien og blir skutt på elva.  
Det er trafikkfarlig hvis ballen ruller på veien, og skolen må bruke mange penger på nye baller. 
Dessuten risikerer barn som leker i sanden ved dissene å bli truffet. 
Skolegården gir et dårlig førsteinntrykk av skolen. Her er også gamle bygg som skjemmer og er 
farlige.  
Elevene spør hva som skal skje med disse. Kan den gamle barnehagen bli ungdomsklubb?  
Elevene ved Manndalen skole ønsker at administrasjonen prioriterer dette i 2021. 
 
Manndalen skole la fram følgende forslag til vedtak  
Punkt 1: Føy til «samt gangen foran toalett på ungdomstrinnet» 
Punkt 2: Manndalen skole ønsker at oppgradering av skolegården prioriteres i 2021.  
 
Olderdalen skole foreslo at punkt 2 gjelder begge skolene. 
Kommunedirektørens innstilling med endring ble enstemmig vedtatt. 
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baks - 03/21 Vedtak: 
1.Oppussing av toalettene på mellomtrinnet og småtrinnet samt gangen foran toalett på  
   ungdomstrinnet på Manndalen skole. Teknisk drift utfører oppussing av toalettene innen høst 2021.   
   Tiltaket finansieres over driftsbudsjettet.  
 
2. Oppgradering av skolegården prioriteres i 2021, og gjelder begge skolene. 
 
 
 
 
 
 
 


